

## JOB OPPORTUNITY NOTICE

At HWDSB, we have a mission: to empower students to learn and grow to their full potential in a diverse world. We have more than 5,000 staff and each one contributes in their own way to student learning and achievement.

Au conseil scolaire du district de Hamilton-Wentworth (HWDSB), nous avons pour mission d'encourager nos élèves à apprendre et à atteindre le maximum de leur potentiel dans un monde divers. Nous avons plus de 5000 employés et chacun d'entre eux contribue à sa manière à la réussite de nos élèves.

We are proud of our staff and it shows as we celebrate their work and their outside accomplishments. We encourage staff to grow as professionals and as leaders. Our Human Resources Department offers tremendous supports such as training, in-services and mentoring. HWDSB makes positive culture a top priority and is always looking for ways to foster a healthy and supportive workplace.

Nous sommes fiers de notre personnel et nous célébrons leur travail et leurs réussites en dehors du travail. Nous encourageons nos employés à développer leurs habiletés en tant que professionnels et leaders. Notre département des ressources humaines offre son appui au moyen d'ateliers, de séances d'apprentissage et de support. HWDSB supporte également un environnement positif et continue à chercher comment améliorer un lieu de travail qui encourage ses employés.

HWDSB is an anglophone school board that offers two French programs. Our Core French program begins in Grade 4, with approximately 40 minutes of instruction per class per day. Our French Immersion program begins in Grade 1, with students receiving a minimum of approximately 85 per cent of instruction in French. In French Immersion, Core English instruction begins in Grade 2. Our FI program continues into secondary at 2 sites, we offer a wide range of courses including Math, Science, Geography and History. The FI program at HWDSB is a growing program with sites across the district.

HWDSB est un conseil scolaire anglophone qui offre deux programmes de français langue seconde. Notre programme de français-cadre (de base) commence en quatrième année, avec des classes d'environ 40 minutes par jour. Notre programme d'immersion française commence en première année, avec un minimum d'environ 85% de l'enseignement en français. En immersion, l'enseignement de l'anglais commence en deuxième année. Le programme d'immersion continue dans deux de nos écoles secondaires où sont offerts des cours divers qui comprennent entre autres, les mathématiques, les sciences, la géographie et l'histoire. Le programme d'immersion française du HWDSB est un programme en pleine croissance. Il est offert dans des écoles dispersées dans notre district.

### **French Teachers**

HWDSB invites qualified French teachers to apply!  
We are adding French teachers to our occasional teacher roster! Candidates may also be considered for Long Term and permanent assignments.

### **Enseignants de français langue seconde**

HWDSB invite les enseignants de français langue seconde à soumettre leur candidature!  
Nous sommes à la recherche d'enseignants de français langue seconde pour notre liste de suppléance. Les candidats pourront également être considérés pour des positions à long terme et permanentes.

**Interviews will be held January 15<sup>th</sup>. An interview time will be emailed to you.**

**Please apply to:** Leticia Goddard, Human Resources Officer  
Hamilton-Wentworth District School Board  
20 Education Court, P.O. Box 2558  
Hamilton, Ontario L8N 3L1  
email: [lgoddard@hwdsb.on.ca](mailto:lgoddard@hwdsb.on.ca)

**Les entrevues auront lieu le 15 janvier. L'heure de l'entrevue vous sera envoyée par courriel.**

**Soumettez votre candidature à:** Leticia Goddard, Human Resources Officer  
Hamilton-Wentworth District School Board  
20 Education Court, P.O. Box 2558  
Hamilton, Ontario L8N 3L1  
adresse courriel: [lgoddard@hwdsb.on.ca](mailto:lgoddard@hwdsb.on.ca)

Hamilton-Wentworth District School Board is committed to equity in employment. As an equal opportunity employer, we are committed to establishing a qualified workforce that is reflective of the diverse population we serve. The Board is committed to providing accommodations throughout the recruitment and selection process. If you require accommodation, please notify us in advance and we will work with you to meet your needs. We encourage applications from all qualified individuals; however, only those under consideration will be contacted.